
وزیر بهداشت ایران می گوید برای فدا شدن آمده است
Published on خبر اسپادانا (https://www.espadanakhabar.ir)

  
سعید نمکی گفته آن فردی که جلوی دسته ای راه می افتد و جمعیتی را با خود همراه می کند به دنبال ثابت کردن چه چیزی

است؟

نیت ما اهانت به مردم شهر قم نبوده است؛ 

سعید نمکی، وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ایران در نشست استانی ستاد مدیریت بیماری کرونا در استان هرمزگان
گفت:

در روزهایی که مردم قدرتمندترین کشورها در باتلاق کرونا از بین می رفتند و کشوری مثل آمریکا مرگ بالای ۴ هزار نفر را
تجربه کرد، کشورمان به مرگ کمتر از ۸۰ نفر رسید گرچه همین تعداد هم داغ سنگینی بود اما این موضوع افتخاری بزرگ برای

کشورمان بود که با دست های بسته در این اقیانوس شنا کرد و با تمامی محدودیت ها در مبارزه با کرونا از هیچ تلاشی
فروگذاری نکرد.

به گزارش اسپادانا خبر، نمکی خاطرنشان کرد:

همواره نگران بازگشت موج طوفان سنگین کرونا هستیم و باید حواسمان باشد که نباید رعایت دستورالعمل ها را نادیده
بگیریم و امروز سربازان سلامت احساس می کنند ممکن است بار دیگر موج شدیدی از کرونا بازگردد؛ همکارانم نگرانند وقتی

فوجی از مسافرت به استانی را می بینند که بیماری کرونا را با سختی مهار کردند خستگی مان دو چندان می شود. ما می
دانیم مردم خسته و نیازمند سفرند و کسبه نیازمند چرخه اقتصادی هستند اما هیچ آفتی جز طولانی شدن بیماری برای اقتصاد

کشور خطرناک تر نیست. وقتی از سفر نگران می شویم برای این است که بیش از ۱۰ کشور اروپایی وسعت اقلیم و تنوع
ژنتیکی داریم و این ویروس در هر چرخه و ژنتیکی قابلیت تغییر دارد به طور مثال ژنتیک هرمزگان با کردستان و سیستان و

بلوچستان متفاوت است و نباید اجازه چرخش بدهیم.

وزیر بهداشت بیان کرد: اخیرا مراسم هایی برگزار می شود که پروتکل ها در آن رعایت نمی شود نظیر کاشان که امیدوارم از
این دست اقدامات تکرار نشود. قم پایگاه انقلاب اسلامی است و ما مدیون مردم قم هستیم که پرچم انقلاب اسلامی را

برافراشته اند و هیچ زمان این موضوع را فراموش نخواهیم کرد. تردید ندارم همکارانم جز احترام به مبانی انقلاب اسلامی
دیدگاهی ندارند و معاونم در جلسه ستاد مدیریت بیماری کرونا با دلسوزی نکاتی را برای مدیریت مطرح می کند و قرار بر پخش

زنده نبوده بلکه جلسه کارشناسی بوده است و باید این موارد در آن جلسه مطرح می شد. همکارانم ۱۲ ماه است خواب و
خوراک ندارند و در صحنه نبرد با کرونا حضور دارند و جز دلسوزی برای مردم هدفی ندارند. به عنوان وزیر و سکاندار وزارت

بهداشت و درمان همه مخلص تمامی مردم سرمزین ایران اسلامی هستیم.

 وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت:

برای فدا شدن آمده ایم نه برای چسبیدن به صندلی. آبروی خود را برای حفظ جان مردم گذاشته ایم و نیت ما اهانت به هیچ
فردی نبوده و نیست آن هم در شهری که سمبل خون و قیام بوده و هست و اگر سوتفاهمی برای مردم قم بوجود آمده باید

بگویم جز احترام و سربلندی مردم هیچ چیزی طلب نمی کنیم.
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وی با بیان اینکه انتظار رعایت پروتکل ها را داریم افزود:

چرا باید داغ مادران، همسران و فرزندان کادر شهید درمان را بر دلشان بگذاریم؟ حق داریم به اندک رعایت نکنندگان بگوییم
بس است بی خیالی و بی توجهی. آن فردی که جلوی دسته ای راه می افتد و جمعیتی را با خود همراه می کند به دنبال ثابت

کردن چه چیزی است؟ این موضوع جز سنگین تر کردن بار بیمارستان ها هیچ نتیجه ای ندارد.

[1] وزارت بهداشتبرچسب ها: 
[2] سلامت

[3] حوزه علمیه
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